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PROTOKÓŁ NR 8 - 8/2024 

 

z posiedzenia 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 12 grudnia 2024 r. 

 

 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 8:15, zakończyła o godzinie 8:30. 

 

Obecność: 

 

LP. Nazwisko i imię Funkcja Początek obrad 

1. Czerniewska Katarzyna  Przewodnicząca Obecna 

2. Mickun Marcin  Wiceprzewodniczący Obecny 

3. Golędzinowska Anna Członek Komisji Obecna 

4. Skarbek Mateusz Członek Komisji Obecny  

5. Bartków Agnieszka Członek Komisji Obecna 

6. Majewski Przemysław Członek Komisji Obecny 

7. Kieturakis Maximilian Członek Komisji Obecny 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji Zagospodarowania Przestrzennego wg 

listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Czerniewska otworzyła posiedzenie, powitała 

zebranych i stwierdziła quorum. Poinformowała, że porządek został wysłany do radnych 

drogą elektroniczną w regulaminowym czasie – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

 

 

Zmian w porządku nie było więc przedstawiał się następująco: 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr 189. 

Referuje: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 190. 

Referuje: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

3. Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 
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PUNKT 1. 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr 189.  

 

Druk nr 189 – Sprawa: BRMG.0006.328.2024 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12.12.2024 r.) 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Radna Katarzyna Czerniewska – przewodnicząca komisji 

Zapytała o zwiększone dochody z PIT-ów, przeszło 34 mln zł. Jaka jest przyczyna takiej 

sytuacji.  

 

Pani Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska  

Odpowiedziała, że jest to tzw. kroplówka czyli wsparcie budżetu państwa dla samorządów. 

Kwota 10 mld zł. została podzielona wg udziałów co do zasady wg udziału w PIT  

i dodatkowe środki zasilają plan dochodów z PIT-ów w samorządach. Łączna wartość to 

147 mln zł, 112 mln zł wprowadzono w październiku uzupełniając plan wydatków  

w zakresie edukacji głównie dotacji dla placówek samorządowych i nie samorządowych. 

Wprowadzili tyle ile było potrzeba, czekali na ustawę.  

 

Pani Agnieszka Trojanowska – dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Dopowiedziała, ze do tego druku została przekazana autopoprawka w której są dalsze 

zmiany porządkujące plan dochodów i wydatków.  

 

Radny Marcin Mickun – wiceprzewodniczący komisji  

Zapytał czy 34 mln zł zmniejszy deficyt.  

 

Pani Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska  

Odpowiedziała, że te pieniądze zwiększając plan dochodów przeznaczają na utworzenie 

lokaty 100 mln.  

 

Radny Marcin Mickun – wiceprzewodniczący komisji  

Zapytał jeszcze o generalny wynik finansowy czyli deficyt. Z tego co się orientuje to 

planowany jest na 500 mln zł.  

 

Pani Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska  

Powiedziała, że budżetowy tak ale ta korekta powoduje, że z deficytu operacyjnego 

wychodzi się na nadwyżkę operacyjną. Poprawia się wynik bieżący, wydaje jej się że wynik 

budżetowy się nie zmienia aczkolwiek z planowanego kredytu ok 500 mln zł ostatecznie 

400 mln zł pozyskali z kończącej się w tym roku umowy kredytowej.  
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Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przystąpiono do opiniowania. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 6 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia 8-8/29-29/24 

 

 

 

PUNKT 2. 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 190.  

Druk nr 190 – Sprawa: BRMG.0006.329.2024 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12.12.2024 r.) 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przystąpiono do opiniowania. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 6 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia 8-8/30-30/24 

 
 
 
 

PUNKT 3. 

Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 

_____________________________________________________________________ 

 

Radna Katarzyna Czerniewska – przewodnicząca komisji 

Powiedziała, że do komisji wpłynęło bardzo dużo pism dotyczących miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego ul. Wołkowyskiej oraz tematu lex deweloper Klukowo. 

Dodała, że wszystkie te pisma wpływały na skrzynki meilowe radnych. Komisja 

zadecydowała, że są one do wiadomości.  

Podkreśliła, że decyzją Biura Architekta Miasta zakończono dialog społeczny w kontekście 

Klukowa uznając, iż na tym etapie otrzymane informacje są wystarczające do określonej 
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opinii mieszkańców tego rejonu. Wydaje jej się że te meile są pokłosie kolejnych spotkań. 

Osobiście stara się sukcesywnie odpowiadać na te meile. Przyznaje, że jeszcze nie wszyscy 

otrzymali odpowiedź ale deklaruje, że każdy taką odpowiedź otrzyma.  

W temacie miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego w rejonie ul. 

Wołkowyskiej powiedziała, że również odbyło się spotkanie, było bardzo karkołomne  

i wniosek był chyba jednowymiarowy. Osobiście nie uczestniczyła w tym spotkaniu. 

Również odpowie na każdego meila przysłanego na skrzynki radnych. Dopowiedziała, że 

dzień przed posiedzeniem komisji wpłynęły kolejne 2 meile, dotyczące zmiany zdania. 

Dotyczy wycofania swojego poparcia dla sprzeciwu a teraz popiera tą inwestycję  

w Klukowie.  

 

 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim obecnym za przybycie. Sprawdziła obecność.  

 

 

LP. Nazwisko i imię Funkcja Początek obrad 

1. Czerniewska Katarzyna  Przewodnicząca Obecna 

2. Mickun Marcin  Wiceprzewodniczący Obecny 

3. Golędzinowska Anna Członek Komisji Obecna 

4. Skarbek Mateusz Członek Komisji Obecny  

5. Bartków Agnieszka Członek Komisji Obecna 

6. Majewski Przemysław Członek Komisji Obecny 

7. Kieturakis Maximilian Członek Komisji Obecny 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. Godzina 8:30. 

 

 

 

 

            Przewodnicząca  

       Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 

               /-/ Katarzyna Czerniewska 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Witkowska 

Biuro Rady Miasta Gdańska 


